
Z Á P I S   Z  A K C E
FÓRUM ZDRAVÉHO MĚSTA JILEMNICE – DESATERO PROBLÉMŮ

11. dubna 2013

Dle prezenční listiny 102 přítomných, za NSZM ČR: Ing. Petr Švec, ředitel a Mgr. Petr 
Hermann, předseda, za MěÚ: Mgr. Vladimír Richter, Ing. Jana Čechová, Ing. Petr Faistauer, 
Ing. Martin Šnorbert, Ing. Dagmar Stolínová, Ing. Petra Novotná, Kateřina Jiroušová, DiS., Jan 
Jírů, František Augustin, Marie Bedrníková, Lenka Nováková, Ing. Václav Myslivec, Jana 
Exnerová
Moderace: Aleš Matouš a Ing. Petr Švec

Sedmý ročník fóra Zdravého města Jilemnice zahájil moderátor 
akce – pan Aleš Matouš. Ke kulturnímu vystoupení vyzval duo
Míša a Míša z taneční skupiny Paul-Dance Jilemnice (tito 
sympatičtí tanečníci jsou úřadujícími mistry České republiky). 

Aleš Matouš po úvodním kulturním vystoupení přivítal vzácné 
hosty: 

- Ing. Petra Švece, ředitele Národní sítě Zdravých měst ČR (dále jen NSZM ČR)
- Mgr. Petra Hermanna, předsedu NSZM ČR
- Mgr. Vladimíra Richtera, starostu města Jilemnice
- Ing. Janu Čechovou, místostarostku města Jilemnice a političku Zdravého města Jilemnice
- Ing. Petra Faistauer, tajemníka Městského úřadu Jilemnice
- Ing. Martina Šnorberta, koordinátora Zdravého města
- Ing. Ivanu Ptáčkovou, koordinátorku Zdravého Libereckého kraje

Následovala prezentace koordinátora ZM Jilemnice Martina Šnorberta a političky ZM Jilemnice Jany 
Čechové, kteří představili řešení desatera problémů z loňského fóra. V loňském roce se do konečného 
řešení dostalo 8 problémů – jedná se o problémy, které se umístily v TOP 10 na fóru i v následné 
anketě: 

Problém č. 1: Koncepční řešení péče o zeleň vč. její systémové údržby (absence osoby zahradníka): 
Pro rok 2013 byly vytvořeny 2 x 0,1 úvazky pro pozici zahradníka. V rámci projektu Jilemnice – město 
zeleně byl dokončen pasport zeleně a započala revitalizace prostoru kolem kostela sv. Vavřince (v 
letošním roce bude dokončeno). V roce 2012 byly dokončeny rozsáhlé revitalizace sokolského parku, 
zámeckého parku, areálu Masarykovy městské nemocnice a aleje Zámecká – Křížek. Pro rok 2013 
byly v rozpočtu města vyčleněny finanční prostředky na rekonstrukci pěšin v zámeckém parku. 
Problém město vidí v množství zanedbaných ploch v soukromém vlastnictví – pozice města 
neumožňuje těmto vlastníkům nařídit nápravu, město se snaží s vlastníky domluvit, nabízí pomoc.

Problém č. 2: Koncepční řešení rekonstrukce obou základních škol: 
V roce 2013 začnou rozsáhlé zateplovací práce na budovách těchto škol: čp. 259 (budova gymnázia), 
čp. 97 (budova ZŠ Harracha), čp. 288 (budova ZŠ Komenského) a čp. 101 (malé gymnázium).  V roce 
2013 bude za budovou ZŠ Komenského vybudováno nové víceúčelové hřiště (v rozpočtu vyčleněno 
1,5 mil. Kč). Přetrvává problém vyřešení využití školních budov, které zůstanou prázdné poté, co se 
gymnázium sestěhuje do budovy bývalé SPŠT. 



Problém č. 3: Realizace asfaltové dráhy a střelnice na Hraběnce: 
Projekt „Hraběnka“ se v desateru problémů objevuje již několik let, v posledním roce se však řešení 
posunulo směrem kupředu – byla dokončena vizualizace projektu, studie proveditelnosti, jedná se 
s vlastníky dotčených pozemků, připravuje se zpracování projektové dokumentace k územnímu 
řízení. Na projektu společně pracují ČKS SKI Jilemnice, Svaz biatlonu a město Jilemnice. Město 
Jilemnice je nápomocno především při jednání s vlastníky pozemků. Bližší představení projektu 
„Všesportovní areál Hraběnka“ bude dne 16.5. od 17 hod v zasedací místnosti MěÚ Jilemnice.

Problém č. 4: Rozvoj ploch pro výstavbu rodinných domů: 
Byla zpracována projektová dokumentace pro bytovou zástavbu Na Kozinci, kde by mělo vzniknout 6 
– 7 parcel pro výstavbu rodinných domů. Připravuje se zadání výběrového řízení na zpracovatele 
projektové dokumentace pro výstavbu na Bubnu. 

Problém č. 5: Stabilizace a rozvoj areálu služeb (bývalého OSP): 
Areál bývalého OSP, který je v těsné blízkosti centra města není příliš reprezentativní a město uvažuje 
o jeho odprodeji současným uživatelům (pro tento případ se zpracovává znalecký posudek). Platný 
územní plán však areál OSP vyčlenil jako plochu smíšeného území a pro případný další podnikatelský 
rozvoj by muselo dojít ke změně platného územního plánu. 

Problém č. 6: Vybudování dětských hřišť v zástavbě u MMN a Na Kozinci, údržba stávajících: 
V loňském roce byl dokončen projekt Zelené Krkonoše, v rámci něhož vzniklo krásné dětské hřiště u 
sportovního stadionu a fit stezka v sokolském parku. Město uvítalo samostatnou aktivitu občanů 
z lokality u MMN, kteří si svépomocí začali budovat v lokalitě dětské plácky. 

Problém č. 7: Zachování střední školy v Jilemnici: 
V loňském roce místnímu gymnáziu hrozilo uzavření, ale během roku došlo k výrazné propagaci 
gymnázia, začala tolik očekávaná přestavba budovy bývalé SPŠT. Při gymnáziu začal fungovat 
mediální kroužek, který natáčí spoty nejenom pro město Jilemnice, ale také pro členské obce 
Jilemnicka – svazku obcí. Prezentace jilemnického gymnázia (mediálního kroužku) probíhala také 
před velkým sálem na této akci. Zároveň studenti gymnázia pořizovali záznam z této akce.

Problém č. 8: Zlepšení čistoty města (běžný úklid, sekání, kontrola provedených služeb): 
V roce 2012 byli na úklid města zaměstnáni pouze 
2 pracovníci, pro rok 2013 město zaměstnalo 6 
pracovníků. Diskuse občanů ohledně čistoty 
města, letní a zimní údržby proběhla 29.5. 2012 u 
kulatého stolu. Město klade důraz na kontrolu 
prováděných služeb (odpovědný pracovník 
odboru rozvoje a místního hospodářství). V roce 
2013 bude vypsáno výběrové řízení na zajištění 
letní údržby, v letních měsících bude dále 
zprovozněna na Javorku komunitní kompostárna. 
Opakujícím se problémem jsou na jaře mizející 
vysazené letničky, neustálý nepořádek (byť 
městským úřadem řešený) kolem sběrných míst, 
černé skládky.



Prezentující dále představili aktivity Zdravého města Jilemnice v roce 2012 a představili plánované 
aktivity roku 2013. Politička Zdravého města Jilemnice, Jana Čechová, obzvláště poděkovala za 
spolupráci místním neziskovým organizacím, které se každoročně  zapojují jako partneři do 
komunitních kampaní. 

Program dále pokračoval prezentací ředitele NSZM ČR, Petra Švece.
Projekt Zdravé město v rámci republiky funguje již 20 let, asociace 
NSZM ČR má již 110 členů (města, kraje, mikroregiony, MAS, obce). 
Nově se k asociaci připojuje Moravskoslezský kraj. Vše o zdravých 
městech lze najít na webových stránkách www.zdravamesta.cz, kde se 
lze přihlásit k odběru zpráv e-mailem dle různorodých témat. Petr Švec 
představil hlavní myšlenku fóra ZM, účastníci by se měli zaměřit na 
dlouhodobý, vyrovnaný rozvoj města Jilemnice. Jak bude Jilemnice 
vypadat za 20, 30 let? Neděláme v rozvoji nějakou zásadní chybu, která 
by mohla ohrozit podmínky pro kvalitní život budoucím generacím? 
Hodnocení zdravých měst, obcí a regionů probíhá po celé Evropě, kdy 
se sledují témata udržitelného rozvoje (např. správa věcí veřejných a 
územní rozvoj, životní prostředí, udržitelná spotřeba a výroba, doprava 
a mobilita, zdraví obyvatel, místní ekonomika a podnikání, vzdělávání a 
výchova, kultura a tradice, sociální prostředí, globální odpovědnost). 

K tématům udržitelného rozvoje se mohou účastníci fóra vyjádřit u jednotlivých stolů. Petr Švec 
představil webové stránky www.DobraPraxe.cz, kde je shromážděno cca 190 příkladů, osvědčených 
postupů a inspirací z 51ti míst v ČR i zahraničí (včetně Jilemnice). Zdravá města se do rozvoje snaží 
zapojit všechny generace, po celé republice se konají fóra s mládeží, města se snaží vycházet vstříc 
seniorům. Zdravé město je systém, jsou to nejenom akce, ale jsou to také odpovědné osoby, na které 
se mohou občané obracet – politik, koordinátor, komise při radě města.

Jak probíhá roční postup od fóra? Fórum je veřejná diskuse, na které se stanoví několik problémů, 
z nichž hlasováním vzejde desatero problémů. Problémy definované na fóru jsou následně ověřeny 
anketou, u zvláště žhavých problémů mohou být uspořádány kulaté stoly, následuje zpracování 
důvodové zprávy pro zastupitelstvo, které určí konkrétní odpovědnost za řešení problémů, jasně sdělí 
postup. Za rok na dalším fóru se v rámci prezentace vyhodnotí řešení jednotlivých problémů. V roce 
2012 po celé republice proběhlo 43 akcí, kterých se zúčastnilo celkem 3 570 účastníků. 

Vize „Zdravé místo pro spokojený život“. Zdravé město znamená místo, kde lidé mohou dlouhodobě 
žít zdravě a spokojeně. Jilemnice … bude „zdravé město“ pokud postupně vyřešíme naše hlavní 
problémy v souladu se zásadami udržitelného rozvoje! 

Petr Švec dále vysvětlil princip práce u jednotlivých tématických stolů. U každého stolu diskutují 
všichni účastníci, během vyčleněného času mohou účastníci mezi stoly přecházet. U každého stolu se 
sestaví seznam problémů (pokud je na nich shoda), v tomto seznamu se označí dva aktuální hlavní 
problémy, na kterých se stůl dohodne a tyto dva problémy postupují do hlasování o desateru 
problémů. 



Pracovní část

A. Rozvoj města, hospodaření města, občan a úřad – garant Ing. Martin Šnorbert

Představení problémů vzešlých z diskuse u stolu:
- Investice do pozemků určených pro 

výstavbu rodinných domů (10 P) – možností 
pro mladé lidi a stavebníky je v Jilemnici 
málo, lidé za pozemky a bydlením utíkají do 
okolních obcí, proto je nutné zde nabídnout 
mladým lidem stavební parcely. 

- Zavedení strategického řízení v rámci úřadu
„dělat správné věci správně“ (10 P) –
stanovit dlouhodobé směřování města, 
abychom věděli, kam město směřuje, zda 
chce být sportovním městem, továrním 
městem, udržitelným městem, ale tento 
systém řízení musíme umět naplánovat a následně řídit.

- Odstěhování katastrálního úřadu z Jilemnice do Semil – město by mělo začít jednat
s katastrálním úřadem o navrácení služeb do Jilemnice, starší lidé mají problém jezdit do 
Semil, např. vyjednat úřední hodiny v určitý den v Jilemnici apod.

- Sestěhování střední školy do budovy SPŠT – město bude muset společně se školou vyřešit 
pozemky –  dá se očekávat tlak na zajištění parkovacích míst (již dnes nedostatek z důvodu 
parkování vozidel, která jedou k Tescu). Po přestěhování bude uvolněna stará budova 
gymnázia, která je ve vlastnictví města, měla by začít diskuse o budoucím využití této budovy. 

- Chybějící čísla popisná – upozornit majitele nemovitostí, že nemají na svých domech číselné 
označení.

- Vyvěšování státních vlajek – ve státní svátky se po Jilemnici najde minimum vyvěšených 
vlajek – mělo by se více dbát na propagaci a veřejnou činností podpořit naše vlastenectví.

- Uchování architektonických prvků města – dbát na udržování historických artefaktů 
Jilemnice, nenechat si zkazit historické jádro města.

- Opuštěné městské budovy – v centru má město dost budov, které jsou opuštěné, nevyužité 
a mělo by se začít zabývat jejich budoucností. Zaměřit se na zkvalitnění centra a nevyužitých 
budov místo expanze do extravilánu města. 

Diskuse: 
P. Soukup – připomněl zachování co nejvíce zemědělské půdy, málo se dbá na využití pozemků a 
chátrajících budov uvnitř města. Upozornil občany Hrabačova o právě probíhající obnově 
katastrálního operátu, což má vliv na daň z nemovitostí. 

B. Životní prostředí – garant Ing. Dagmar Stolínová

Představení problémů vzešlých z diskuse u stolu:
- Úklid města a údržba zeleně (10 P) – údržba zeleně nejenom té stávající, ale zejména těch 

nově vzniklých, apel na stále nízký úvazek pracovníka pro zeleň (2 x 0,1 úvazku je málo), 
Jilemnici stále chybí koncepce péče o zeleň. Úklid města – centrum města je v pořádku, 
zaměřit se více na periferie města, zlepšit kontrolu provedených prací.

- Nezvyšovat množství emisí a hluku na sídlišti (10 P) – zamezit umístění kogenerační 
jednotky, zvážit cestu zateplování bytových domů.



- Psí exkrementy – celoroční problém, není to jenom otázka úklidu, ale především 
zodpovědnosti majitelů psů. Spolupracovat např. s městskou policií, kontrolovat a pokutovat  
nezodpovědné pejskaře. V příštím roce město chystá motivační program, kdy by každý 
majitel psa po zaplacení místního poplatku, obdržel sáčky na psí exkrementy.

- Důslednější a profesionálnější příprava projektů k revitalizaci zeleně – nepodceňovat 
kvalitní přípravu, město sice tyto projekty dělá na svých pozemcích, ale leckdy jsou stromy na 
hranicích soukromých pozemků. 

- Nepořádek na soukromých pozemcích -
apelovat na majitele soukromých
pozemků, bohužel neexistuje zákonná 
moc pro město, aby majitele pozemků 
mohlo donutit k nápravě.

Diskuse:
K danému tématu neproběhla žádná dodatečná 
diskuse.

C. Zdravý životní styl, sociální oblast, bydlení – garant Jana Kavanová

Představení problémů vzešlých z diskuse u stolu:
- Bezbariérovost Jilemnice (10 P) – stále chybějící bezbariérový přístup např. na poštu, v DPS 

chybí výtah.
- Rozšíření placených služeb nabízených pečovatelskou službou (10 P) – např. zajištění 

nákupu základních potravin pro lidi z okrajových částí města, zajištění odvozu k lékaři apod.
- Péče o bezdomovce – otázka zpracování programu prevence péče o bezdomovce, ve které 

by bylo určeno, jak město pečuje o bezdomovce, zda 
pro ně má nějaké holobyty, zda se myslí na stravování 
bezdomovců, co město dělá proto, aby bezdomovců 
bylo co nejméně.

- Rozestavěné byty Kozinec - apel na majitele, firmu, 
která rozestavěla byty v Dřevotvaru, aby byla stavba 
dokončena. 

- Rozlučková místnost – stále chybějící důstojné místo 
pro poslední rozloučení.

- Umístění externích defibrilátorů na frekventovaná 
místa – např. do DPS, na úřady, do sportovní haly, 
základních škol apod. 

- Vzdělávání, semináře pro všechny věkové kategorie –
zaměření na problematiku první pomoci, krizových 
situací (ekologická havárie, napadení člověka) apod.

- Rozmístění cvičebního nářadí s návodem k použití –
např. na Hraběnce, dětských hřištích, umístění cedulek 

s návodem k použití – jak cvičit, jak dlouho, které svaly se procvičují. 

Diskuse:
K danému tématu neproběhla žádná dodatečná diskuse.



D. Vzdělávání a kultura – garant Mgr. Helena Henychová

Představení problémů vzešlých z diskuse u stolu:
- Komplexní prostorové řešení školství v Jilemnici (10 P) – shoda s účastníky u stolu A. Rozvoj 

města, hospodaření města, občan a úřad, opustit myšlenku o možnosti stěhování ZŠ 
Harracha do budovy gymnázia (budova ZŠ Harracha je v současné době plně funkční), 
modernizace odborných učeben na ZŠ Komenského, vyřešit prostory ZŠ a MŠ speciální 
(objektivně posoudit prostorové potřeby školy), přestěhování střední školy do budovy bývalé 
SPŠT po nezbytné rekonstrukci.

- Podpořit modernizaci a digitalizaci kina (10 P) – pokud kino 
nebude digitalizováno, nelze ho  vůbec provozovat.

- Aktivní využití volného času – zvětšit podporu využití
volného času dětí a mládeže v grantovém programu –
navýšení finanční podpory. 

Diskuse:
K navrženému problému „Podpořit modernizaci a digitalizaci kina“:

- Zrušení provozu místního kina by bylo krokem zpět. 
- Starosta města: na digitalizaci kina jsou v rozpočtu města pro 

letošní rok vyčleněny finanční prostředky.
- H. Pochopová: je s digitalizací spojeno také navýšení ceny 

vstupného? 

E. Volný čas, sport a cestovní ruch – garant Mgr. Jan Sucharda

Představení problémů vzešlých z diskuse u stolu:
- Hraběnka (pokračování v projektu) (10 P) -

pokračovat v rozeběhnutém procesu, 
dořešení majetkových poměrů, dokončení 
projektování a následná realizace po 
etapách, pozvání na kulatý stůl k projektu, 
který se uskuteční 16.5. v zasedací místnosti 
MěÚ Jilemnice.

- Rekonstrukce dětského bazénu (10 P) –
pokračování započaté akce rekonstrukce 
plaveckého bazénu - dětské části. 

- Kluziště – probíhá průzkum v okolních městech, jedná se s případnými projektanty, nejde 
však pouze o náklady na výstavbu kluziště, ale také o následné provozní výdaje. 

- Revitalizace koupaliště – důležitost z hlediska cestovního ruchu, realizovat spolu 
s Hraběnkou, jedná se o dva úzce propojené komplexy.

- Dětské hřiště u MMN – občané této oblasti jsou ochotni ke spolupráci s městem.
- Podpora volnočasových aktivit – podpora klubů městem, poté co kluby přestaly dostávat 

peníze „ze Sazky“, mají existenční problémy.
- Hasičská nádrž Kozinec – zanedbaná, nevzhledná a částečně nefunkční požární nádrž.

Diskuse:
K danému tématu neproběhla žádná dodatečná diskuse.



F. Podnikání a zaměstnanost – garant Jaroslav Nykl

Představení problémů vzešlých z diskuse u stolu:
- Začlenění bývalého areálu OSP do podnikatelských ploch (10 P) – pomalý vývoj kupředu, 

který ale svým způsobem stále pokračuje. Usiluje se o začlenění areálu zpět do podnikatelské 
zóny - je nutné pozměnit platný územní plán.

- Rozvoj informačního systému města pro turistický ruch (10 P) – před městem, ve městě se 
nachází málo poutačů pro turisticky zajímavá místa (bazén, muzeum).

- Nedostatek parkovacích míst – v centru i na 
periferiích města, s tímto problémem je spojen 
také areál OSP, kde by bylo možné vyčlenit plochy 
pro parkování. 

- Vytvořit vhodné podmínky pro rozvoj drobného a 
středního podnikání – podnikatelé nemají ze 
strany města žádné výhody – např. v centru města 
nemají možnost odstavit svá vozidla apod.

- Obnovit využitelnost objektů ve vlastnictví 
města, které stojí ladem – např. kojenecký ústav, 
budova staré polikliniky.

Diskuse:
K danému tématu neproběhla žádná dodatečná diskuse.

G. Doprava, prevence kriminality, bezpečnost občanů – garant František Augustin

Představení problémů vzešlých z diskuse u stolu:
- Zrušit (případně omezit) provoz NON-STOP herny a obdobných zařízení (10 P)
- Systematická oprava komunikací a chodníků (10 P) –

v posledních letech se to povedlo v rámci akce Čistá Jizera, kdy se 
s opravou kanalizace položily nové povrchy.

- Garážový dům na sídlišti – obyvatelé sídliště byli městem osloveni 
s nabídkou vybudování tehdejšího parkovacího domu, to se 
ovšem nesetkalo s kladným ohlasem. Nyní se uvažuje o 
vybudování garážových stání, což je však finančně náročné. 

- Osvětlení přechodu pro chodce u autobusového nádraží – velmi 
frekventované místo, nebezpečné.

- Semafory řízené radarem – např. v ulici Žižkova, řidič jedoucí 
povolenou rychlostí by měl zelenou, zatímco řidiči překračujícímu 
povolenou rychlost by sepnula červená.

- Oprava výtluků na vozovkách 
- Chybějící chodník v ulici Roztocká – jde o krajskou komunikaci a rozsáhlý úsek, náročné na 

finance, podobná akce se připravuje v ulici Čsl. Legií (realizace už probíhá více než 4 roky)
- Oprava chodníku u pošty ul. Žižkova
- Parkoviště v areálu služeb – shoda s účastníky u stolu F. Podnikání a zaměstnanost.
- Zajistit zajíždění autobusů na nádraží ČD
- Zlepšit stav budovy a celkového prostoru autobusového nádraží

Diskuse:
K danému tématu neproběhla žádná dodatečná diskuse.



H. Stůl mládeže – garant Mgr. Zdeněk Novák 

Představení problémů vzešlých z diskuse u stolu:
- Zlepšit stav autobusového nádraží (10 P) – shoda s účastníky u stolu G. Doprava, prevence 

kriminality, bezpečnost občanů, plocha svádí k využití jako skatepark, dojíždějící děti nemají 
prostor, kde trávit volný čas před odjezdem domů.

- Wi-Fi hotspot – veřejně přístupný internet (10 P) – zpřístupnit internetovou síť na 
nejfrekventovanějších místech, např. na náměstí, na úřadě, v nemocnici.

- Renovace kinosálu – shoda s účastníky u stolu D. Vzdělávání a kultura, kultura v Jilemnici by 
měla být spojována také s kinem, vzor si 
Jilemnice může vzít z nově otevřeného kina 
Jitřenka v Semilech, kde je zároveň, kino, 
galerie, kavárna.

- Revitalizace koupaliště – shoda s účastníky u 
stolu E. Volný čas, sport a cestovní ruch.

- Sportoviště pro veřejnost – betonové hřiště u 
stadionu zůstalo v projektech obnovy prozatím 
nepovšimnuto, když si veřejnost chce jít zahrát 
fotbal, musí na umělou trávu – nutno souhlas 
provozovatele, umožnit veřejnosti využití volně 
dostupných hřišť. 

- Zvýšit bezpečnost na přechodech - zejména u autobusového nádraží.
- Rozšířit možnosti trávení volného času – např. prodloužením otevírací doby Centra mládeže 

Jilemnice. 

Diskuse:
K danému tématu neproběhla žádná dodatečná diskuse.



Závěr:
Každý účastník dostal u prezence 2 hlasovací lístky, které mohl umístit buď oba k jednomu problému 
(zdůraznění váhy problému) a nebo každý hlasovací lístek k rozdílným problémům. Po skončení 
prezentace problémů jednotlivých oblastí proběhlo hlasování, na jehož základě bylo sestaveno 
desatero problémů Jilemnice (seřazeno sestupně podle počtu přiřazených hlasů):

1. Hraběnka (pokračování projektu) – 30 hlasů
2. Komplexní prostorové řešení školství v Jilemnici – 26 hlasů
3. – 4. Nezvyšovat množství emisí a hluku na sídlišti (zamezit umístění kogenerační 

jednotky) – 17 hlasů
3. – 4. Úklid měst a údržba zeleně – 17 hlasů
5. Wi-Fi hotspot – veřejně přístupný internet (např. v centru města, na úřadech apod.) –

16 hlasů
6. Podpořit modernizaci a digitalizaci kina – 14 hlasů
7. – 8. Systematická oprava komunikací a chodníků – 9 hlasů
7. – 8. Zlepšit stav autobusového nádraží – 9 hlasů
9. – 10. Zrušit (případně omezit) provoz NON-STOP herny a obdobných zařízení – 8 hlasů
9. – 10. Začlenění bývalého areálu OSP do podnikatelských ploch – 8 hlasů
11. – 12. Bezbariérovost Jilemnice (vybudování výtahu v Domě s pečovatelskou službou) – 6 

hlasů
11. – 12. Rozvoj informačního systému města pro turistický ruch – 6 hlasů
13. Investice do pozemků určených pro výstavbu rodinných domů – 3 hlasy
14. – 15. Rozšíření placených služeb nabízených pečovatelskou službou (nákupy, odvoz k lékaři 

apod.) – 1 hlas
14. – 15. Rekonstrukce dětského bazénu – 1 hlas
16. Zavedení strategického řízení v rámci úřadu (určit dlouhodobé směřování města) – 0 

hlasů

Řešení problémů:

V období 2. – 16. května proběhne anketa mezi občany města. Ověřené problémy, tzn. ty, které se 
umístí v první desítce na fóru a zároveň v první desítce v anketě, budou předloženy zastupitelstvu 
města k dalšímu řešení. 

Na závěr akce politička Zdravého města Jilemnice, Jana Čechová, poděkovala všem za konstruktivní 
návrhy, za účast a pozvala je na další setkání, které se uskuteční v dubnu příštího roku. 

Pozn.: Na doprovodných nástěnkách byla účastníkům představena kampaň Libereckého kraje Uber 
plyn!, aktivity Zdravého města Jilemnice na fotografiích a prezentace mediálního kroužku Gymnázia a 
SOŠ Jilemnice.

   

V Jilemnici dne 12. dubna 2013
Zapsala: Petra Novotná, odbor rozvoje a MH




